
 

 

 

 
04.06.2018 

 

 

Dagsorden til Skolebestyrelsesmøde  

 
07.06.2018 kl. 17:30 – 18:15 i personalerummet  

 

Deltagere: 

Forældrerepræsentanter: Christine Beyer, Laurs Møller, Jens Peter Fisker, Eik 

Andreasen, Gitte Svendsen, Mads Ejstrup, Rie Grønbech og Louise Toft 

Elevrådsrepræsentanter: Albert, Bertram, Lærke og Kristian 

Medarbejderrepræsentanter: Louise Guldborg, Frida Ratzer 

Ledelsesrepræsentanter: Peter Daniel Andersen og Bente Haugbøl 

Formøde for forældrevalgte 17:15 – 17:30 

 
Tid Pkt Dagsorden Uddybende kommentarer 

17:30 – 

17:35 

1 Godkendelse af 

dagsorden 

Der tilføjes: 

Byggeri 

Afgangsprøve 

Evt. 

17:35 – 

17:40 

2 Elevrådet Elevrådsrepræsentanterne har arrangeret 

sommerferiefrokosten for Skolebestyrelsen 

17:40 – 

18:00 

3 Arbejdsfordelingen Status på arbejdsfordelingen: 

Arbejdsfordelingen er lavet ud fra vores 

principper. Årgangsteamet er tilstræbt at 

være så smalt som muligt med så få 

”flyverlærere” som muligt. Dog med 

undtagelse af de fag, der kræver særlige 

fagkompetencer som fx håndværkdesign.  

Status på lærerdækningen er, at vi er gået 

fra tidligere at have 147 udækkede 

lærertimer til 47 udækkede lærertimer til 27 



udækkede lærertimer og til for kommende 

skoleår at have tre udækkede lærertimer.  

Kommende 3. årgang og 6. årgang har et 

højt elevtal, hvis elevtallet overstiger 84 vil 

der blive tilført ekstra ressourcer til 

årgangen.  

Kommende 5. årgang bliver lagt sammen til 

3 klasser.  

18:00 – 

18:15 

4 Økonomi Rengøringen bliver lagt ud til 

rengøringssektionen. Det betyder, at vi skal 

afholde feriegodtgørelse for 

rengøringspersonalet inden deres 

ansættelsesforhold overgår til 

rengøringssektionen.  

Peter gennemgår økonomien, hvor der pt er 

overskud på driftsbudgettet.  

 5.  Byggeriet Vi er en måned foran tidsplanen og vi er 

gået i gang med at flytte klasser og pakke 

ned.  

Der har været afholdt informationsmøde 

med naboerne. 

Børneulykkefonden kommer og holder 

oplæg for eleverne om hvordan man skal 

forholde sig under et byggeri, så der ingen 

skader sker.  

Der er opmærksomhed på, at der ikke er 

lastbiler, der skal ind i skolegården, når der 

er afleveringer, frikvarterer eller afhentning 

af elever.  

Hvis man har spørgsmål til byggeriet, så er 

der genhusmail på intra, som man kan rette 

sin spørgsmål til.  

 6. Afgangsprøve 

(lukket punkt) 

 

 

 7.  Evt.  Der er morgencafé mandag d. 25.6 7.45-

8.30 hvor den nye souschef Mette Andersen 

Weldon også deltager. Mette deltager også i 

det første skolebestyrelsesmøde efter 

sommerferien d. 28.8.18 



Mette Høst Andersen er ny 

forældrerepræsentant i skolebestyrelsen.  

SPISNING 
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